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OR-RM.0012.2.27.2021 

 

Protokół Nr 6/21 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 28 czerwca 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmiany: 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja inwestycji gminnych będących w trakcie realizacji. 

3. Informacja Burmistrza Koronowa o zrealizowanych i niezrealizowanych inwestycjach 

w roku 2020 oraz o zaawansowaniu realizacji inwestycji w roku bieżącym. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5.  Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projektu uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Wizytacja inwestycji gminnych będących w trakcie realizacji. 

 

Członkowie komisji udali się na wizytację inwestycji gminnych będących w trakcie realizacji. 

Po powrocie z wizytacji przewodniczący komisji wznowił posiedzenie komisji. 

 

3. Informacja Burmistrza Koronowa o zrealizowanych i niezrealizowanych 

inwestycjach w roku 2020 oraz o zaawansowaniu realizacji inwestycji w roku 

bieżącym. 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta Dombrowska – 

Chmielek przedstawiła informacje. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie komisji opuścił  członek Pan Patryk Bociek. Obecnych 6 członków komisji.  

 

Kierownik Wydziału  Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Pan Jarosław Stoba 

poinformował członków komisji, że będzie rozbudowywany monitoring wizyjny w Gminie 

Koronowo. 
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4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 140/4, położonej w miejscowości Koronowo, 

stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługę 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie warunkowej 

przedwstępnej umowy darowizny z Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej 

w Bydgoszczy Sp. z o.o.  

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych - działek ewidencyjnych nr 134/3 i 134/5 położonych  na 

terenie Miasta Koronowo. 

6.  
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Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał pismo Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Koronowie w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie dodatku 

funkcyjnego dla wicedyrektorów szkoły. 

Pismo stanowi załącznik nr 3 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił pismo Burmistrza Koronowa 

skierowane do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

Pismo stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał odpowiedź Burmistrza Koronowa 

na wniosek komisji w sprawie przydziału lokalu mieszkalnego dla Pani A.S.. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 5 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał pismo Wojewody Kujawsko –

Pomorskiego w sprawie kontroli doraźnej w Stowarzyszeniu „Jesień” w Nowym Jasińcu. 

Pismo stanowi załącznik nr 6 niniejszego protokołu. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz poruszyła temat braku wykrzaczania poboczy przy 

wszystkich kategoriach dróg. Zgłosiła prośbę do burmistrza o interwencję do 

poszczególnych zarządców dróg o wykaszanie traw na poboczach.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski odpowiedział radnej, że gmina już 

rozpoczęła wykaszanie. A do pozostałych zarządców dróg zostanie wystosowane pismo w 

powyższej sprawie.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 13.25 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                 /-/ Tomasz Skotnicki 


